
Sociálna  komisia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice  – Juh 

 
Košice,      4.  12. 2019 

Číslo:         11/2019 

Zapísal:    Mgr. Emil Kurčák 

Tel..7208023,  e- mail: emil.kurcak@kosicejuh.sk 
 
 

Zápisnica č. 11/2019  

zo zasadnutia sociálnej  komisie 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 4.12.2019 

 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny  4 členovia komisie 

                    Ing. Marián Zahoranský,PhD. vedúci OEaM MÚ MČ Košice – Juh,                    

                    Mgr. Emil Kurčák, vedúci OSV  MÚ MČ Košice – Juh, tajomník komisie 

 

                                                            

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu   

2. Návrh Programového rozpočtu MČ Košice – Juh na roky 2020 - 2022 

3. Návrh na prijatie krátkodobých návratných zdrojov  financovania od Prima banky 

      Slovensko, a.s. na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného 

      rozpočtu 

4. Rôzne   

5. Diskusia                                                                                            

6. Záver     

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol  predseda komisie p. Mgr. Peter Múdry,   ktorý privítal 

prítomných členov komisie.  Konštatoval, že komisia  je uznášaniaschopná.  Pri prerokovávaní 

bodov č. 2 a 3  bol prítomný Ing. Marián Zahoranský,PhD. vedúci OEaM MÚ MČ Košice – 

Juh. Za program hlasovali   4  členovia komisie.  

 

K bodu č. 2 

 

S „Návrhom Programového rozpočtu MČ Košice – Juh na roky 2020 – 2022“ členov komisie  

oboznámil Ing. Marián Zahoranský, PhD, (materiál bol zaslaný všetkým členom komisie). 

Podrobne vysvetlil tvorbu rozpočtu a východiská na ktorých bol rozpočet postavený v rámci 

kapitálových príjmov a výdavkov a taktiež bežných príjmov a výdavkov. V súvislosti 

s rozpočtom na sociálnu oblasť uviedol, že v roku 2020 sa nepočíta s vyplácaním 

jednorazových dávok a poskytovaním príspevku na stravovanie dôchodcov. 

   

V rámci diskusie sa členovia komisie bližšie venovali časti rozpočtu zameranej na sociálnu 

oblasť hlavne z pohľadu zabezpečenia opatrovateľskej služby a poskytovaniu služieb v ZOS. 
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Uznesenie:        Sociálna komisia MZ MČ Košice – Juh prerokovala  „Návrh Programového  

                           rozpočtu MČ Košice – Juh na roky 2020 – 2022“ a odporúča materiál  

                           predložiť na rokovanie  Miestnej rady a  Miestneho zastupiteľstva MČ  

                           Košice – Juh bez pripomienok. 

                   

Hlasovanie:       Prítomní:  4         Za:  4             Proti:  0              Zdržal sa:  0  

 

 

 

K bodu č. 3 

 

Informáciu k Návrhu na prijatie krátkodobých návratných zdrojov  financovania od Prima 

banky Slovensko, a.s. na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami 

bežného  rozpočtu poskytol Ing. Marián Zahoranský, PhD, (materiál bol zaslaný všetkým 

členom komisie). Podrobne vysvetlil dôvody na jeho prijatie a podmienky, ktoré v súčasnom 

období poskytuje Príma banka Slovensko, a.s.. 

 

 

Uznesenie:        Sociálna komisia MZ MČ Košice – Juh prerokovala informáciu k Návrhu na  

                          prijatie krátkodobých návratných zdrojov  financovania od Prima banky  

                          Slovensko, a.s. na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami  

                          a výdavkami bežného  rozpočtu a odporúča materiál predložiť na rokovanie   

                          Miestnej rady a  Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:       Prítomní:  4           Za:  4          Proti:  0          Zdržal sa:  0  

   

 

 Z á v e r: 

 

Predseda  sociálnej  komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

  

                                                                                                                             

.........................................                                                         ...................................    

tajomník komisie                                                                   predseda komisie    
 


